
Hola, Xics! Descarregar el pilar de sis, fer la torre de vuit... us ho imagineu? Ja fa molt de temps que hi treballem

i molt més que ho farem. De totes maneres, no fa falta ser un casteller per conèixer l'entrenament, els nervis, la

tensió, l'èxit i també la derrota ... O si no que li preguntin a la Carme i l'Eduard! Aquesta vegada parlarem amb

aquests dos joves jugadors d'un esport d'elit a la nostra ciutat: l'handbol. I, malgrat que al BM Granollers no hi

acceptin noies, també n'hi ha que practiquen aquest esport.

la Carme Vila fa quatre anys que juga a l'equip de les Franqueses i és entrenadora d'un

grup de benjamins i alevins, també del mateix poble.

l'Eduard Abadias ha estat jugant al BM Granollers fins aquest any, que ha començat a jugar amb

l'equip de la Roca. Va ser segon entrenador d'un equip infantil del Granollers i ara entrena un

equip aleví de l'Escola Pia.

Carme Vila
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Eduard Abadias

Per què l'handbol i no el futbol o el bàsquet?
Eduard: Una mica per la tradició de la ciutat perquè
t'ajuda a decantar-te per un esport o per un altre: des
de petit et porten a veure l'handbol, sents parlar de
l'handbol, veus jugar a handbol ...

Quina d'aquestes caracteristiques creus que hauria de tenir un bon jugador d'handbol?

Carme: Són tres esports diferents i cap no és millor que
l'altre. Jo, personalment, prefereixo l'handbol però
"sobre gustos no hi ha res escrit", no?

AIForça i resistència B/Mente sana in corpore sana C/Voluntat i coratge

Eduard: Jo tampoc no puc quedar-me amb una en concret. Un

jugador d'handbol ha de tenir totes aquestes
característiques per ser un bon jugador.

Amb quina d'aquestes afirmacions discrepes totalment?
AI L'handbol és un esport per a homes BI L'handbol és un esport resultat de la barreja entre el futbol i el bàsquet

CI Granollers és la ciutat de l'handbol

Carme: la AI. l'Handbol no és un esport només per a

homes. És més, no hi ha cap esport NOMÉS per a homes.
Crec que els del BM Granollers no opinen el mateix ...

Quines avantatges creus que té ser un home alhora de jugar a I'hanbdol?

Carme: Més força i potser també més resistència. Però
(no és per ser feminista) potser nosaltres, corn que no

tenim tanta força ni resistència, pensem més en les
jugades abans de realitzar cap Ilençament o fer un atac.

Dels 74 xics enquestats de totes les edats, només un 55'5% practiquen un esport i, com no és d'estranyar, l'esport
que es cot-tcce al lloc més alt del rànquing casteller és el futbol (un 50% en són aficionats i un 20% hi juguen),
mentre que, en referència a l'handbol, són solament un 0'8% que hi juguen i un 8'5% que assisteixen a partits en

directe habitualment ... Sembla que no som gaire aficionats a l'handbol ... Fins aquí l'entrevista a uns joves que,
com nosaltres, no es queden a les grades d'espectadors sinó que s'entrenen i lluiten, encara que a vegades acabin
amb un ull de vellut a un dit trencat... i que, també com nosaltres, encara que siguin derrotats a facin llenya,
continuaran endavant fins a triomfar. Sí a sí??? Sort.

Carme: Totes tres. Una mica de tot i ben repartit.

Eduard: També amb la AI; hi estic totalment en desacord.
Amb la BI tampoc no hi estic gens d'acord, per això ...

Eduard: Jo crec que l'únic factor que té desequilibrat
amb la dona és la força. la rapidesa, la resistència,
l'agilitat.:. poden ser les mateixes.
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